

WRC 5

DE NOUVELLES IMAGES POUR WRC 5 !

Nouvelle saison, nouveaux challenges, WRC 5 sera disponible cet automne sur Xbox One, Xbox 360, PlayStation®4, Playstation®3, PlayStation®Vita et PC.

Lesquin (FRANCE), le 21 Juillet 2015 – **Bigben Interactive**, éditeur et distributeur de jeux vidéo, et **Kylotonn Games**, développeur français de jeux de course, dévoilent aujourd'hui trois nouvelles images du jeu WRC 5, le jeu officiel du FIA World Rally Championship (WRC) 2015, dont la sortie est prévue **pour l'automne 2015, sur Xbox One, Xbox 360, PlayStation®4, Playstation®3, PlayStation®Vita et PC.**

“Avec ces nouveaux screenshots, nous souhaitons donner aux joueurs un aperçu des différents endroits et challenges qui les attendent”, déclare Alain Jarniou, Game Director de WRC 5. “Les paysages gelés et enneigés de la Suède, les passages sableux et sinueux de la Sardaigne, ou encore les défis techniques des routes de Finlande... Nous voulions vraiment permettre aux joueurs d’incarner de véritables pilotes. C’est pourquoi nous travaillons très dur pour recréer l’atmosphère particulière de chacun des 13 rallyes, et c’est ce qui rend WRC 5 si riche et varié.”



Rally Sweden - Ford Fiesta RS WRC – Henning Solberg

Contacts presse - Agence Minuit Douze

Clémence Bigeon – cbigeon@minuitdouze.com // Sophie D'Almeras – sdalmeras@minuitdouze.com - +33(0)9 82 24 5457

Bigben Interactive - Sébastien Waxin - sebastien.waxin@bigben.fr - +33(0)3 20 90 57 21



Rally Italia Sardinia – Ford Fiesta RS WRC – M-Sport



Neste Oil Rally Finland – Ford Fiesta RS WRC – Henning Solberg

Retrouvez tous les visuels de WRC 5 en [cliquant ici](#).

Le Championnat du Monde FIA des Rallyes (WRC) réunit les meilleurs pilotes, au volant de voitures dérivées de la série, dans les conditions les plus difficiles et les plus variées au monde. En 2015, les routes de cette incroyable aventure traverseront 14 pays à travers 13 rallyes, et incluront tous les types de surfaces, des routes forestières enneigées aux cols montagneux caillouteux.

WRC 5 est prévu pour l'automne 2015 et sera disponible sur Xbox One, Xbox 360, PlayStation®4, Playstation®3, PlayStation®Vita et PC.

Contacts presse - Agence Minuit Douze

Clémence Bigeon – cbigeon@minuitdouze.com // Sophie D'Almeras – sdalmeras@minuitdouze.com - +33(0)9 82 24 5457

Bigben Interactive - Sébastien Waxin - sebastien.waxin@bigben.fr - +33(0)3 20 90 57 21

Rejoignez-nous sur Facebook, Twitter et Youtube :[WRC The Official Game](#)[@wrcthegame](#)[BigbenInteractiveEU](#)**About Bigben Interactive**

A leading player specialized in the design and distribution of accessories for video games and cell phones, as well as audio products, Bigben Interactive has a presence in France, Benelux, Germany, Spain, Italy and Hong Kong. Buoyed by the rapid expansion of the Smartphone market and changes in the video game market, the Group, which is recognized for its capacities in terms of innovation and creation, seeks to become one of Europe's leaders in multimedia accessories. Since 2013, Bigben Interactive is the publisher of WRC video game and, following the signing of a major partnership with the French National Rugby League (LNR), has published in 2014 the first rugby simulation with official TOP 14 / PRO D2 licenses on new generation consoles.

The Bigben Interactive group has 308 employees in France, Benelux, Germany, Spain, Italy and Hong Kong. Sales published for 2013 /2014 (to the end of March 2014) amounted to €178m.

About Kylotonn Games

With more than 25 games released on all platforms, from the first generation of consoles to the current fourth generation, Kylotonn has a solid reputation in the video game industry. Composed of racing enthusiasts, our team's strategy is to gradually specialize in the racing games genre. Kylotonn Team: 60 developers - In-house real-time 3D technology: Kt HD

About WRC

Widely regarded as the most challenging motor sport competition in the world, the FIA World Rally Championship (WRC) puts cars and drivers in a series of three or four-day events through some of the toughest, and most varied, conditions on the planet. The roads on this epic motor sport adventure range from the ice and snow of Scandinavia to the stifling heat of Australia – over surfaces including packed ice, smooth asphalt and boulder-strewn rocky tracks. Established in its current format in 1973, in 2015 drivers and manufacturers – including Citroën, Hyundai, Ford and Volkswagen - battle for the title of World Rally Champions on rallies spread across 13 countries and 4 continents. For more information about the WRC visit www.wrc.com

Contacts presse - Agence Minuit Douze

Clémence Bigeon – cbigeon@minuitdouze.com // Sophie D'Almeras – sdalmeras@minuitdouze.com - +33(0)9 82 24 5457

Bigben Interactive - Sébastien Waxin - sebastien.waxin@bigben.fr - +33(0)3 20 90 57 21